

BETTER POLICIES FOR BETTER LIVES
OECD 50th Anniversary Forum / Paris, 24-25 May 2011

Peter Bohlbro
Danish Parliament

Dear Madam, Sir,

We are pleased to invite you to participate in the OECD 50th Anniversary Forum, which will take place in Paris on 24-25 May 2011, under the overarching theme: "Better Policies for Better Lives".

The Forum, held back to back with the annual OECD ministerial meeting chaired by the United States, will be the highlight of the OECD's 50th Anniversary celebrations. Several heads of state and government are expected to attend.

In the context of the recovery from the worst economic and financial crisis in decades, the OECD 50th Anniversary Forum will be a unique opportunity to reflect on progress towards a stronger, cleaner and fairer world for the 21st Century and to sharpen our contribution to a resilient and balanced world economy.

The programme will focus on the following topics...

- [[Measuring Progress](#)]
- [[Green Growth](#)]
- [[Getting Back to Work](#)]
- [[Narrowing the Gender Gap](#)]
- [[Restoring Public Finances](#)]
- [[Restoring Trust in the System](#)]
- [[New Paradigms for Development](#)]

For information on the OECD Forum: www.oecdforum.org.

Make your voice heard and debate with a wide range of stakeholders, including government ministers, representatives of international organisations, leaders of business, trade unions and civil society (1400 participants and 230 journalists from over 100 countries in 2010).

How to register in 30 seconds!

Participation in the Forum is by personal invitation only.

To register, please log in to the [OECD online registration system](#) before **15 April 2011**.

Your personal Login is: Peter.Bohlbro@ft.dk

Your personal password is: bga9cf

*Once registered, you may modify your registration at anytime by using your same login and password.

For any enquiries regarding the Forum and registration, please contact: oe.cd.forum@oe.cd.org.

We look forward to welcoming you at the Forum.

Yours sincerely,
Willemien Bax
OECD Forum Director

DES POLITIQUES MEILLEURES POUR UNE VIE MEILLEURE
Forum du 50^{ème} anniversaire de l'OCDE / Paris, 24-25 mai 2011

Peter Bohlbro
Danish Parliament

Chère Madame, Cher Monsieur,

Nous sommes heureux de vous inviter au Forum du 50^{ème} anniversaire de l'OCDE, qui se tiendra à Paris les 24 et 25 mai 2011, sous le thème : « Des politiques meilleures pour une vie meilleure ».

Le Forum, au même titre que la réunion ministérielle de l'OCDE présidée par les États-Unis, sera le point culminant de ce 50^{ème} anniversaire et verra la participation de nombreux chefs d'État et de gouvernement.

Dans ce contexte de reprise qui fait suite à la pire crise économique et financière de ces dernières décennies, le Forum 2011 de l'OCDE offre une opportunité unique de se pencher sur les progrès accomplis – et qui restent à accomplir – pour un monde plus fort, plus sain et plus juste au XXI^{ème}

siècle. Ce sera également l'occasion de marquer notre contribution à une économie mondiale plus résistante et équilibrée.

Le programme du Forum traitera des thèmes suivants :

- [[Mesurer le progrès](#)]
- [[La croissance verte](#)]
- [[Renouer avec le plein emploi](#)]
- [[Réduire les disparités entre hommes et femmes](#)]
- [[Assainir les finances publiques](#)]
- [[Restaurer la confiance dans le système](#)]
- [[Nouveaux paradigmes pour le développement](#)]

Pour plus d'information : www.oecdforum.org.

Faites-vous entendre et prenez part aux débats aux côtés de nombreux acteurs clé, dont des ministres, représentants d'organisations internationales, dirigeants d'entreprises et de syndicats, ainsi que représentants de la société civile (1400 participants et 230 journalistes venant de plus de 100 pays en 2010).

[Comment s'inscrire en 30 secondes !](#)

Le nombre de places étant limité, la participation au Forum est sur invitation personnelle.

Inscrivez-vous avant le **15 avril 2011** sur le [système d'inscription en ligne](#) de l'OCDE

Votre nom d'utilisateur personnel : Peter.Bohlbro@ft.dk

Votre mot de passe personnel : bga9cf

*Vous pouvez modifier ou annuler votre inscription à tout moment avec ces mêmes données.

Pour toute autre question : oecd.forum@oecd.org.

En espérant vous accueillir très prochainement au Forum,

Très cordialement,
Willemien Bax
Directrice du Forum de l'OCDE